
 J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,
Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2017. január 17-én 15.30 órakor kezdődő nyilvános ülésén.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Szarvas Endre bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Tóth Attila bizottsági tag
Végh István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: Dr. Lipták János aljegyző

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető 
Kis Marianna titkársági ügyintéző

Továbbá:
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Nádasdi László képviselő

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 5 fővel határozatképes.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A napirenddel kapcsolatban annyi módosításom lenne, hogy a különfélék napirendi pontot előre
tennénk  és  javaslom  megtárgyalni  sürgőséggel  beérkezett  „EFOP-3.1.3.-16  Társadalmi
felzárkózási és integrációs köznevelési intézkedések támogatása” című kiemelt projekthez történő
csatlakozás tárgyában. Ki az, aki így elfogadja a napirendet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 5
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Különfélék
2. Előterjesztés  egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó  pályáztatási  rendszer

tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Előterjesztés a Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. 2016.

évi II. féléves tevékenységéről szóló beszámoló tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
4. Előterjesztés házi gyermekorvosi feladat-ellátási szerződés felmondása tárgyában 
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
5. Az Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2017. évi munkatervének

elfogadása
6. Előterjesztés  az  „EFOP-3.1.3.-16  Társadalmi  felzárkózási  és  integrációs  köznevelési

intézkedések támogatása” című kiemelt projekthez történő csatlakozás tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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1. napirend: Különfélék

Szarvas Endre bizottsági elnök
Üdvözlöm Gencsi Zoltán ügyvezető urat és át is adnám a szót.

Gencsi Zoltán ügyvezető
Köszönöm  szépen.  Szeretném  megosztani  a  bizottsággal,  hogy  a  Garabonciás  Diákszálló
működésének  sikeressége  azt  eredményezte,  hogy  túljegyzés  lesz  a  2017-es  évre.  A
következménye  az,  hogy  keressük  azokat  a  megoldásokat,  amivel  tudjuk  bővíteni  az  igények
kiszolgálását. Az eddigi felmérések alapján, arra jutottunk, hogy a legcélszerűbb a Pötyi Szálló
bevonása.  Azt eredményezné,  hogy a Városgazdálkodás üzleti  tervét  a Szervezeti  és Működési
Szabályzat módosításával együtt nyújtjuk be februárban. Azt jeleni, hogy a két szállás kapacitása
együtt 80 fő és egy szervezetté integrálódna.

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
A kollégiumi követelményeknek megfelel a diákszálló? Milyen folyamatok szükségesek?

Gencsi Zoltán ügyvezető
Erre fogunk felkészülni és menetközben kiderül, hogy mire lesz szükségünk. Ez a folyamat most
indult  el.  A Pötyi  Szállót  felülvizsgáljuk,  hogy milyen  technikai  és személyi  feltételeknek kell
megfelelni.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Azért jó ez, mert a kollégiumban inkább a diákok lesznek, aki csak sportoló az a Pötyi Szállóban
lenne elhelyezve. Köszönjük szépen.

Gencsi Zoltán ügyvezető távozott.

2. napirend:  Előterjesztés  egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó  pályáztatási
rendszer tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e kérdés? Gondolom mindenki elolvasta az előterjesztést. Az eddigiekhez hasonlóan vannak
olyan  kiemelt  egyesületek,  akikkel  szerződés  van  kötve.   2016.  évben  3.080.000  Ft  került
szétosztásra. A 2017-es évben is ugyanekkora összeg lesz szétosztva?

Dr. Lipták János aljegyző 
A Pénzügyi Bizottság a tavalyi szinten javasolja a szétosztandó összeget, ami 3 millió forint.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
A későbbiekben  lehet  módosítani  attól  függően,  hogy  hány  pályázat  érkezik  be  és  milyen
igényekkel?

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ez  sosem  volt  ennek  a  függvénye.  Van  egy  bizonyos  pénzösszege  az  önkormányzatnak  és
független attól, hogy hányan adják be. Ha kevés a pályázat, azok a szervezetek járnak jól, akik
beadták, mert több pénzt kapnak.
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Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Ha kevés pályázat érkezik be, amennyit kér annyit fog kapni. Ha több pályázat érkezik be és van
olyan  lehetőség  a  későbbiek  folyamán,  míg  a  pályázat  el  nem  bírálódik  más  forrásból  lehet
hozzátenni. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
A Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta  és  aljegyző  úr is  kiegészítette.  Megalapozott  a  döntés,  hogy 3
millió forintot kell szétosztani. A magyarázat magába foglalja, hogy többen is kapnak ezen felül,
ha  szervez  vagy rendez  valamilyen  eseményt,  akkor  az önkormányzat  kiegészíti  polgármesteri
keretből vagy bármely másból. 

Végh István bizottsági tag
Ha jól értelmezem, aki nem számolt el, az nem is pályázhat?

Szarvas Endre bizottsági elnök
Igen. Van-e kérdés? Köszönöm szépen. Ki az, aki elfogadja az előterjesztést?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

1/2017. (I. 17.) sz. ISZKB határozat:

Egyesületek, szervezetek támogatására vonatkozó pályáztatási rendszer tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
egyesületek, szervezetek támogatására vonatkozó pályáztatási rendszer tárgyában készült határozat
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

3. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat
Nonprofit Kft. 2016. évi II. féléves tevékenységéről szóló beszámoló tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
A  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  beszámolóját  kell
megtárgyalnunk.

Dr. Lipták János aljegyző 
Ügyvezető úr annyit jegyzett meg, hogy szakmailag és pénzügyileg is kiegyensúlyozott a VESZ
helyzete.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Kevés olyan város van, mint Balmazújváros, ahol jó az egészségügyi ellátás. Van-e vélemény?

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Ez egy tömör beszámoló és minden mondatnak mondani valója van. A szakrendelésekből és maga
a VESZ működtetéséből a maximumot próbálják kihozni. A vizitek számát is átcsoportosítják, ha
kell és szakmailag is megalapozott.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki elfogadja az előterjesztést?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:
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2/2017. (I. 17.) sz. ISZKB határozat:

A Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. 2016. évi II.
féléves tevékenységéről szóló beszámoló tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  2016.  évi  II.  féléves
tevékenységéről  szóló  beszámoló  tárgyában  készült  előterjesztést  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

4.  napirend:  Előterjesztés  házi  gyermekorvosi  feladat-ellátási  szerződés  felmondása
tárgyában 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Mindenki  megkapta  az  előterjesztést.  Dr.  Molnár  Dénes  bejelentette,  hogy  2017.  május  16.
napjától  felmondja  a  szerződést.  Bármelyik  fél  jogosult  rendes  felmondással,  hat  hónapos
felmondási idővel. 

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Keressük  az  utódját.  Folyamatosan  egyeztetünk  a  Járási  Népegészségügyi  Osztállyal,  amint
találnak megfelelő embert fognak jelezni.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van jelentkező?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Reméljük. Nem lesz egyszerű.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Meghirdetni nem lehetséges?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Korábban  a  pályáztatás  két  körben  sem volt  eredményes  és  ekkor  vette  át  az  önkormányzat.
Alkalmazotti körben veszünk fel orvost, ennek az alapja van meg jelenleg. Ez az egyik legnagyobb
körzet.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

3/2017. (I. 17.) sz. ISZKB határozat:

Házi gyermekorvosi feladat-ellátási szerződés felmondása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
házi gyermekorvosi feladat-ellátási szerződés felmondása tárgyában készült előterjesztés határozati
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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5.  napirend:  Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  2017.  évi
munkatervének elfogadása

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e bárkinek kérdése, véleménye javaslata a munkatervvel kapcsolatban? Ki az, aki egyetért a
bizottság 2016. évi munkatervével?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

4/2017. (I. 17.) sz. ISZKB határozat:

Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2017. évi
munkatervének elfogadása

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága a bizottság 2016. évi munkatervét elfogadja.

6.  napirend:  Előterjesztés  az  „EFOP-3.1.3.-16  Társadalmi  felzárkózási  és  integrációs
köznevelési  intézkedések  támogatása”  című  kiemelt  projekthez  történő  csatlakozás
tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e kiegészítés?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Az Oktatási Hivatal megkereste az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézményét, mivel nagyon jónak
ítélte meg az óvoda korábbi IPR pályázatait. Tulajdonképpen IPR pályázatnak a folytatása az új
pályázati  rendszer,  amelyhez  szeretnék,  ha  csatlakozna  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde
Intézménye is és erre várják a szándék nyilatkozatot, melyhez a fenntartó engedélye is szükséges.
Meg  van  mindennek  az  alapja  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézményben,  mind  a
pedagógusok tekintetében hasonló az IPR pályázat rendszerhez, csak ennek más a neve.

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
A pedagógusok tárgyalták, mert többletmunkát és pótlék jellegű kiegészítést jelent?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Úgy gondolom,  hogy megbeszélték.  Az IPR pályázat  eddig is  ott  volt  náluk és nyilvánvalóan
nagyon sok munka volt vele, de ők is kiegészítésben részesültek. Hasonló típusú projektre kell
számítani, mint az előzőnél.

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Jelenleg adottak a feltételek, mint például az anyanyelvű (roma) dajkára gondolok?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Ennyi információnk van az Oktatási Hivatal felől jelenleg. Ez egy lehetőség. Úgy gondolom, hogy
nagyon jó dolog az ország összes óvodájából a miénket kérték fel erre és azt mutatja, hogy jól
működött.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Ki az, aki elfogadja ezzel a kiegészítéssel a határozati javaslatot?
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5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

5/2017. (I. 17.) sz. ISZKB határozat:

Az „EFOP-3.1.3.-16 Társadalmi felzárkózási és integrációs köznevelési intézkedések
támogatása” című kiemelt projekthez történő csatlakozás tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
az „EFOP-3.1.3.-16 Társadalmi felzárkózási és integrációs köznevelési intézkedések támogatása”
című kiemelt  projekthez történő csatlakozás tárgyában készült  előterjesztés határozati  javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit
bizottsági tag

Kovács Orsolya
jegyzőkönyvvezető
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